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PROTOKÓŁ 

obrad XXXIX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 28 marca 2018 r. 

 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1005 

Zakończenie obrad o godz. 1215 

 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Michał Boczulak otworzył obrady XXXIX zwyczajnej 

sesji, która odbyła się w Sali Narad Urzędu Miejskiego w Miłakowie. W sesji udział wzięli 

radni Rady Miejskiej w Miłakowie, Zastępca Burmistrza Miłakowa, kierownicy jednostek 

organizacyjnych, sołtysi, prezes oraz księgowy Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o. o. w Miłakowie oraz pracownicy urzędu (wg listy obecności stanowiącej 

załącznik do niniejszego protokołu).  

Przewodniczący Rady poinformował, że na obradach XXXIX sesji zwyczajnej uczestniczy  

10 radnych, stwierdził kworum. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad sesji (w załączeniu do 

protokołu).  

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego porządku obrad. 

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji; 

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu z XXXVIII sesji zwyczajnej Rady 

Miejskiej w Miłakowie.  

Ze względu na brak pytań poddał protokół pod głosowanie. 

W wyniku głosowania, stosunkiem głosów 9 - za, 1- wstrzymujący protokół XXXVIII sesji 

zwyczajnej został przyjęty. 

 

 Ad. 4 Informacja Burmistrza z pracy między sesjami 30.01.2018 – 28.03.2018; 

Przewodniczący Rady ze względu na nieobecność Burmistrza Miłakowa w obradach sesji 

oddał głos dla Zastępcy Burmistrza Miłakowa. 
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Z-ca Burmistrza Miłakowa, Pani Justyna Zabiełło poinformowała, że: 

1. Odbyło się spotkanie robocze odnośnie aktualnie prowadzonych inwestycji i przygotowań 

do ogłoszenia przetargów na ścieżkę dydaktyczną i remontu ulicy Daszyńskiego.  

2. Odbyło się spotkanie robocze ws. przygotowana dokumentacji na rozdział kanalizacji 

burzowej i sanitarnej na terenie Miłakowa. 

3. Uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Oddziału Wojewódzkiego ZOSP RP  

w Olsztynie. Komisja dokonała kontroli sprawozdania finansowego Zarządu za 2017 rok 

oraz programu działalności Zarządu w 2017 roku. 

4. Odbyło się podsumowanie kontroli w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej z zakresu 

realizacji zadań własnych przeciwdziałania przemocy w rodzinie w Gminie Miłakowo.  

Kontrolę przeprowadził zespół kontrolujący Wydziału Polityki Społecznej Warmińsko-

Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie w dniach 21-23 lutego br. Realizacja 

zadań ustawowych w Gminie Miłakowo z zakresu przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

została oceniona pozytywnie. W toku kontroli nie stwierdzono nieprawidłowości i uchybień. 

5. Odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy Netland ws. e-usług w zakresie odczytów 

wodomierzy. 

6. Dnia 06.02.2018 r. zawarto umowę na realizację zamówienia publicznego pn.: 

„Zagospodarowanie terenu Osiedla Kolorowego w Miłakowie – opracowanie dokumentacji 

projektowej”. Jako najkorzystniejszą wybrano ofertę firmy: 

CONCEPT STUDIO Rafał Rutkowski, ul. Malinowa 10, 14-300 Morąg za kwotę brutto 

49 200,00 zł. 

Dokumentacja merytoryczna swoim zakresem obejmuje: 

 wykonanie mapy do celów projektowych; 

 wykonanie projektu zagospodarowania działki (zaprojektowanie: małej zieleni, 

lokalizacji wiat śmietnikowych,  ścieżek rowerowych i pieszych, siłowni 

zewnętrznej, placu zabaw oraz małej infrastruktury); 

 wykonanie kosztorysów; 

 wykonanie specyfikacji technicznych. 

7. Dnia 27.02.2018 r. zawarto umowę na realizację zamówienia publicznego pn.: 

„Termomodernizacja budynku Miłakowskiego Domu Kultury”. Jako najkorzystniejszą 

wybrano ofertę Firmy Handlowo - Usługowej ARKO – ROL s. c. Arkadiusz Wojtowski, 

Janusz Wojtowski, ul. Wiecherta 19/3, 10-691 Olsztyn za cenę: 1.489.900,00 zł brutto  
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z  klauzulą społeczną – zatrudnienie osób z grup społecznie marginalizowanych: 2 etaty; 

Okres rękojmi za wady 7 lat; 

8. Dnia 28.02.2018 r. pomiędzy Powiatem Ostródzkim a firmą Przedsiębiorstwo 

Wielobranżowe „ZIEJA”, ul. Fabryczna 9, 18-400 Łomża została zawarta umowa na 

realizację zamówienia publicznego pn. „Przebudowa ulicy Daszyńskiego w miejscowości 

Miłakowo”. 

9. Podpisałem umowę na inwestycję pn. "Budowa ekologicznej ścieżki dydaktycznej nad 

brzegiem jeziora Mildzie w Gminie Miłakowo, w celu ochrony in-situ zagrożonych 

gatunków i siedlisk przyrodniczych" wartości 1 034 926,51 zł (w tym dofinansowanie  

877 732,53 zł). 

10. Pomiędzy Powiatem Ostródzkim a Gminą Miłakowo została zawarta umowa partnerska 

w celu realizacji projektu pn. Przebudowa ulicy Daszyńskiego w miejscowości Miłakowo, 

w ramach Programu Wieloletniego pn. Program rozwoju gminnej i powiatowej 

infrastruktury drogowej na lata 2016-2019. 

Strony niniejszej umowy ustaliły następujący udział nakładów na realizację inwestycji: 

Szacowana wartość zadania wynosi 1.839.675,66 zł brutto w tym:  

1. Wartość robót kwalifikowanych  1.819.995,66 

1.1.środki własne    909.998,66 zł 

 środki Powiatu Ostródzkiego  682.498,66 zł 

 środki Gminy Miłakowo   227.500,00 zł  

(Gmina Miłakowo zabezpieczyła 240.000,00 zł) 

2. Dofinansowanie 909.997,00 zł 

3. Wartość robót niekwalifikowanych  19.680,00 zł 

 środki Powiatu Ostródzkiego  14.760,00 zł 

 środki Gminy Miłakowo     4.920,00 zł 

Przebudowa ulicy Daszyńskiego w miejscowości Miłakowo obejmuje swoim zakresem: 

1. dostosowanie konstrukcji jezdni w celu uzyskania parametrów wymaganych dla 

zakładanej kategorii ruchu; 

2. roboty ziemne; 

3. przebudowę istniejących zjazdów na posesje prywatne; 

4. wykonanie nawierzchni drogi, chodników i zjazdów; 

5. przebudowę istniejących chodników; 

6. odnowę rowów przydrożnych; 

7. przebudowę przepustów; 
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8. odnowę, uzupełnienie oznakowania pionowego i poziomego wg projektu stałej 

organizacji ruchu. 

Przedmiotowa inwestycja przewiduje wykonanie nowych nawierzchni: 

 chodniki – ok. 1740 m2 

 zjazdy –ok.  400 m2 

 parkingi, zatoki – ok. 630 m2 

 jezdnia – ok. 6800 m2 (długość odcinka jezdni na terenie Miłakowa ok. 900 mb) 

 a także wzmocnienie i zabezpieczenie nawierzchni bitumicznej – ok. 20.300 m2 

Termin zakończenia realizacji zamówienia: 28.09.2018 r. w tym wykonanie robót budowlanych 

do dnia 14.09.2018 r., dostarczenie geodezyjnej dokumentacji powykonawczej do dnia 

28.09.2018 r. 

11. Uczestniczyłem w Zgromadzeniu Związku Gmin Czyste Środowisko, na którym 

podjęto uchwały w sprawie przystąpienia do zadania inwestycyjnego w zakresie budowy 

Punktów selektywnej zbiorki odpadów (PSZOK). 

12. Uczestniczyłem w uroczystych obchodach Narodowego Dnia Pamięci „Żołnierzy 

Wyklętych”, które odbyły się w ZSP w Miłakowie. 

13. Odbyło się spotkanie ze Stowarzyszeniem Miłośników j. Mildzie ws. społecznej straży 

rybackiej. 

14. Odbyła się roczna odprawa Policji, na której przedstawiono wielkość pomocy 

finansowej przez poszczególne gminy na rzecz policji. 

15. Odbyła się odprawa roczna PSP podsumowująca realizację zadań ochrony ppoż na 

terenie powiatu ostródzkiego. 

16. Odbyło się zebranie sprawozdawcze OSP w Boguchwałach. 

17. Uczestniczyłem w spotkaniu z okazji Dnia Sołtysa, na którym z sołtysami i członkami 

rad sołeckich podsumowaliśmy realizację funduszu sołeckiego w latach 2010-2017. 

18. Odbyło się spotkanie z przedstawicielami wspólnot Osiedla Kolorowego ws. koncepcji 

zagospodarowania osiedla. 

19. Uczestniczyłem w spotkaniu Zarządu Wojewódzkiego OSP w Olsztynie. 

20. Została podpisana umowa z AZS Olsztyn w ramach Projektu „Partnerstwa 

Regionalnego”. Projekt powstał z myślą o budowie trwałej, partnerskiej współpracy. Jego 

celem jest dążenie do realizacji pozytywnego i efektywnego promowania wizerunku Gminy 

przez Klub w zakresie występów męskiej drużyny Indykpol AZS Olsztyn w siatkarskiej Plus 

Lidze. Istotnym aspektem jest propagowanie zdrowego trybu życia, promowanie piłki 

siatkowej a także wspieranie partnerskiej relacji Gminy z Klubem. W ramach umowy kilku 



PROJEKT 

5 

 

siatkarzy wraz z trenerem i Prezesem AZS Olsztyn spotkało się z naszą młodzieżą szkolną 

na pokazowym treningu w Zespole Szkolno-Przedszkolnym. 

21. Uczestniczyłem w uroczystych obchodach z okazji Dnia Kobiet w Miłakowskim Domu 

Kultury. 

22. Sołtysi Gminy Miłakowo oraz przedstawiciele Urzędu Miejskiego w Miłakowie 

uczestniczyli w uroczystych obchodach Samorządowego Dnia Sołtysa na Warmii  

i Mazurach zorganizowanego przez Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Gustawa Marka Brzezina. Podczas uroczystości Pani Urszula Sowa, Sołtys Sołectwa Nowe 

Mieczysławy otrzymała z rąk Marszałka wyróżnienie za swoją działalność na rzecz rozwoju 

społeczności lokalnej. 

23. Uczestniczyłem w Finale Konkursu Biblijnego, który odbył się w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym. Gmina Miłakowo sfinansowała poczęstunek dla uczestników konkursu  

i zaproszonych gości. 

24. Uczestniczyłem w Zarządzie OSP w Ostródzie. 

25. Odbyło się Zgromadzenie Wspólników MPGK w Miłakowie. 

26. Odbyło się rozstrzygnięcie plebiscytu na „Najpopularniejszą sołtyskę powiatu 

ostródzkiego”. Nagrodę otrzymała Pani Anna Filipowicz Sołtys Sołectwa Polkajny. 

Natomiast nagrodę specjalnego wyróżnienia za największą liczbę otrzymanych głosów 

otrzymała Pani Lidia Kołodziej Sołtys Sołectwa Stolno. 

27. W salce parafialnej odbyło się spotkanie ze wspólnotą mieszkaniową bloku Nr 11 

Osiedla Kolorowego. 

28. W ramach umowy z AZS Olsztyn nasi uczniowie pojechali na mecz, który odbył się    

w Hali Urania. Po meczu uczniowie mieli możliwość zrobienia wspólnego zdjęcia z całą 

drużyną AZS-u, otrzymania autografów i porozmawiania z zawodnikami.  

29. W Miłakowskim Domu Kultury odbyły się warsztaty edukacji ekonomicznej dla 

Beneficjentów Programu Operacyjnego Pomocy Żywnościowej 2014-2020, realizowanego 

w Podprogramie 2017. Odbyło się również wydawanie paczek żywnościowych dla 

najuboższych mieszkańców. Gmina Miłakowo partycypuje w kosztach realizacji 

przedmiotowego Programu. 

30. W Gminie Dąbrówno odbyły się eliminacje powiatowe Ogólnopolskiego Turnieju 

Wiedzy Pożarniczej. 

31. 77 dzieci klas III  z ZSzP w Miłakowie uczestniczy w projekcie "Umiem pływać". 

Gmina Miłakowo partycypuje w zakupie biletów wstępu oraz w transporcie na basen. 

32. Odbyły się dwa spotkania robocze ws. przygotowania do wizyty delegacji z Liebstadt. 



PROJEKT 

6 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 

Ad. 5 Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Miłakowie za rok 2017; 

Przewodniczący Rady oddał głos dla Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w  Miłakowie, Pani Anny Łapczyk. 

Łapczyk A. poinformowała, że w sprawozdaniu z działalności ośrodka na stronie 3 została 

zawarta nieaktualna uchwała Rady Miejskiej w sprawie gminnej strategii rozwiązywania 

problemów społecznych, po czym poprosiła o poprawienie błędu.  

W powyższym sprawozdaniu ujęte są wszystkie zadania oraz działania ośrodka, które są 

realizowane przez pracowników ośrodka zgodnie z ustawami, statutem oraz rozporządzeniami. 

Środki na realizację zadań pochodzą od wojewody, gdzie w całości są przekazywane na 

potrzeby zadaniowe oraz środki własne. Dokument ten opracowany jest zgodnie z wytycznymi 

wojewody i podlega nadzorowi inspektorów Urzędu Warmińsko-Mazurskiego w Olsztynie. 

Poprosiła o pytania. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań, przeszedł do kolejnego punktu obrad.  

 

Ad. 6 Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego za rok 2017; 

Przewodniczący Rady oddał głos dla Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Miłakowie, Pani Anny Łapczyk; 

Łapczyk A. - sprawozdanie sporządzone jest na podstawie realizacji Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2015-

2019. Zostało opracowane przy współpracy z podmiotami, które mają do czynienia z dziećmi  

i rodziną tj. Posterunek Policji w Miłakowie, Zespół Szkolno-Przedszkolnych im. Jana Pawła 

II w Miłakowie, jak również GKRPA.  

Celem programu jest diagnozowanie problemu przemocy w rodzinie oraz zwiększenie 

skuteczności działań interwencyjnych wobec osób stosujących przemoc w rodzinie. Celem jest 

również zwiększenie pomocy i ochrona ofiar przemocy w rodzinie.  

Ponadto w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej w Miłakowie w dniach 21-23 luty 2018 r. 

odbyła się kontrola z zakresu realizacji zadań własnych przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

w Gminie Miłakowo. W toku kontroli nie stwierdzono żadnych nieprawidłowości i uchybień. 

Sporządzone sprawozdanie z działalności za 2017 r. oceniono pozytywnie, zgodnie  

z wymogami zespołu kontrolującego.   

Opoka Z. zapytał kto jest przewodniczącym Zespołu Interdyscyplinarnego.  
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Łapczyk A. - zarządzeniem Burmistrza Miłakowa powołany został skład Zespołu 

Interdyscyplinarnego, a funkcję przewodniczącej w zespole sprawuje osobiście. Ponadto 

Zespół Interdyscyplinarny składa się z przedstawicieli: policji - Pan Rafał Jankowski (pełni 

również funkcję kuratora społecznego); Zespołu Szkolno-Przedszkolnego – Pani Jolanta 

Grzybowska; pracownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Pani Anna Waćkowska; 

kuratora społecznego – Pan Tadeusz Kowalczyk; przedstawiciela GKRPA – Pan Eugeniusz 

Piotrowski.  

Opoka Z. zapytał czy praca Zespołu Interdyscyplinarnego jest pracą społeczną. 

Łapczyk A. – Tak. Jest to praca społeczna, nieodpłatna, wykonywana w godzinach pracy. 

Jurczak D. uważa, że skład zespołu jest liczny i bardzo podobny do składu GKRPA. Zapytała 

dlaczego zdarza się tak, że na zwołanych posiedzeniach uczestniczy tylko przewodnicząca 

zespołu.  

Łapczyk A. – przewodnicząca komisji powołuje skład grupy roboczej. Wówczas grupa 

robocza spotyka się w celu podejmowania działań w sprawie przemocy w rodzinie układając 

plan pomocy.  

Jurczak D. powtórzyła swoje pytanie, a mianowicie dlaczego gdy na spotkanie z zespołem 

interdyscyplinarnym przychodzi osoba zainteresowana to obecna jest tylko przewodnicząca 

zespołu. 

Łapczyk A. poinformowała, że nie zawsze przedstawiciele zespołu są w stanie uczestniczyć  

w spotkaniach grupy roboczej i usprawiedliwiają swoją nieobecność, a spotkanie musi się 

odbyć. 

Przewodniczący Rady ze względu na brak kolejnych pytań, przeszedł do kolejnego punktu 

obrad. 

 

Ad. 7 Informacja o działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o. o. w Miłakowie za rok 2017; 

Przewodniczący Rady oddał głos dla Prezesa Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Komunalnej Sp. z o. o. w Miłakowie, Pana Jana Antochowskiego. 

Antochowski J. – działalność Spółki głównie opiera się na zaopatrzeniu mieszkańców gminy 

w wodę, odbiór ścieków, zarządzaniu nieruchomościami gminnymi oraz wykonywaniu innych 

usług. Działalność w 2017 r. w zakresie zaopatrzenia w wodę stanowiła 47% sprzedaży ogółem, 

odprowadzanie i oczyszczanie ścieków 36%, zarządzanie nieruchomościami stanowiło 7% 

sprzedaży ogółem, a pozostałe usługi to 10% sprzedaży.  
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W 2017 r. odnotowano niewielki spadek spożycia wody o 3.731 m3 wody w porównaniu  

z rokiem 2016. W przypadku odbioru ścieków sytuacja wygląda inaczej, ponieważ  

odnotowano bardzo duży spadek odbioru ścieków przemysłowych o 22.272 m3 w porównaniu 

z 2016 r. Natomiast ścieków socjalno-bytowych odnotowano mniej o zaledwie 44 m3 ścieków.  

Powodem tak małego zrzutu ścieków przemysłowych do oczyszczalni jest firma Safilin.  

W 2016 r. przy dużych opadach deszczu potężna ilość wody z firmy Safilin trafiała do 

kanalizacji, co przynosiło korzyści dla Spółki, gdyż wody opadowe przechodziły przez licznik. 

Po interwencji Spółki oraz spotkaniach i zawiadomieniu Wojewódzkiego Inspektora Ochrony 

Środowiska sprawa przepływu ścieków została wyregulowana. Firma zmodernizowała sieć 

wodno-kanalizacyjną, gdzie obecnie wody opadowe wprowadzane są osobno, a ścieki 

przemysłowe osobno.  

Po przeprowadzeniu kontroli przez WIOŚ nałożona została kara na firmę Safilin. Na dzień 

dzisiejszy sytuacja jest opanowana. Spółka na bieżąco monitoruje dopływ ścieków i odpływ 

wód opadowych. Obecnie zakład robi nową strategię poboru wody z jeziora i zużycia wody na 

cele przemysłowe. 

Dla podsumowania dodał, że w I kwartale 2016 r. do sieci kanalizacyjnej wpłynęło 12-14 tys. 

m3 ścieków z firmy Safilin, natomiast w roku 2017 już tylko 3,5 tys. m3 ścieków. Za trzy 

miesiące bieżącego roku po wyliczeniach wyszło 4,5 tys. m3 ścieków.  

W konsekwencji powyższe ma wpływ na wynik finansowy Spółki. 

W 2017 r. Spółka wykonała 36 remontów, napraw w mieszkaniach komunalnych na kwotę 

łączną 50 tys. zł. Środki te pochodziły z budżetu gminy, które zostały uchwalone przez radę 

gminy. Na 2018 rok rada przyznała w budżecie gminy kwotę 70 tys. zł, która również zostanie 

wykorzystana na bieżące naprawy lokali. 

Odnośnie stawek za wodę i ścieki dodał, że w listopadzie 2017 r. zostały przedstawione stawki 

na 2018 r., które zostały przyjęte przez radę gminy. Do 12 marca br. Spółka musiała powyższe 

propozycje stawek na bieżący rok przedstawić do Polskich Wód. W chwili obecnej w stawkach 

za wodę nie są przewidywane żadne podwyżki, w ściekach socjalno-bytowych będzie delikatna 

obniżka, natomiast w ściekach przemysłowych stawka będzie wyższa. Propozycje Spółki są 

zatwierdzone przez Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie. Taryfy te będą 

obowiązywać najprawdopodobniej do końca 2018 r. pomimo, że ustawa o Polskich Wodach 

mówi o ustaleniu taryf na trzy lata.  

Na dzień 31 grudnia 2017 r. Spółka zatrudniała 16 pracowników tj. 7 osób w administracji 

łącznie z prezesem, 5 osób do obsługi wodociągów oraz 4 osoby do obsługi oczyszczalni 

ścieków. Obecnie poszukują jednej osoby na wolne stanowisko.  
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Odnośnie przyłączy kanalizacyjnych dodał, że w 2017 r. wykonano przyłączy wodociągowych 

w ilości 15 sztuk, a przyłączy kanalizacyjnych w ilości 16 sztuk.     

Ponadto w 2017 r. udało się wykonać dużo inwestycji tj.: 

- kontynuacja wodociągu do miejscowości Raciszewo; 

- wodociąg Mysłaki Małe;  

- wodociąg Henrykowo (została odcięta stara hydrofornia i podłączono miejscowość do sieci 

w Miłakowie);  

- sieć kanalizacyjna na ul. Bema – przygotowano dokumentację; 

- kanalizacja ul. Młyńska, ul. Kajki, ul. Daszyńskiego (część kanalizacji jest już wykonana,  

a druga część zostanie wykonana przy remoncie ul. Daszyńskiego); 

- I etap sieci wodociągowej i kanalizacyjnej Książnik-Boguchwały; 

- sieć kanalizacyjna przy ul. Morąskiej (prace wykonano pod nadzorem konserwatora 

zabytków); 

- przygotowano dokumentację na modernizację stacji uzdatniania wody w Miłakowie. 

Łącznie wykonano inwestycje na kwotę 237.705,56 zł. 

Ponadto w 2018 r. Spółka oczekuje na rozstrzygnięcie konkursu na dofinansowanie stacji 

uzdatniania wody. Zabrakło Spółce 0,4 pkt, ale wniosek ponownie trafił do ekspertów i do 

końca miesiąca zostanie podjęta decyzja, po czym wyjaśnił całą procedurę składania 

powyższego wniosku. W przypadku, gdyby Spółka nie otrzymała dofinansowania, wówczas 

do 17 kwietnia br. zostanie złożony kolejny wniosek.  

Na chwilę obecną ze stacją uzdatniania wody nic się nie dzieje, woda jest dostarczana 

mieszkańcom w dobrej jakości.  

Dodatkowo w 2018 r. założono, że zostanie wykonane: 

- sieć kanalizacyjna na ul. Bema; 

- wymiana wodomierzy wraz z obsługa GPS i odczytami online (w tej sprawie odbyło się 

spotkanie u Burmistrza Miłakowa, ponieważ w maju br. Spółka chce złożyć wniosek na 

pozyskanie dofinansowania z PROW). 

- wodociąg do miejscowości Warkałki (jest to inwestycja na kilka lat, ale w tym roku zostanie 

ona rozpoczęta od strony Gudnik. Zasilanie tego wodociągu będzie dwustronne).  

- wodociąg do miejscowości Nowe Mieczysławy; 

- zakończenie inwestycji sieci kanalizacyjnej na ul. Młyńskiej, Kajki i Daszyńskiego; 

- rozpoczęto rozłączenia sieci kanalizacyjnej z siecią ogólnospławną (Wody Polskie będą 

naliczać opłaty dla przedsiębiorstw takich jak Spółka czy dla odbiorców przemysłowych za 

wody opadowe. W związku z powyższym Spółka wytypowała 34 miejsca, w których mają do 
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czynienia z przyjmowaniem wód opadowych do sieci kanalizacyjnej. Czas realizacji to około 

3 lat).  

Ponadto będzie wykonywana inwestycja sieci kanalizacyjnej Stolno-Głodówko-Polkajny, ale 

jest to inwestycja planowana przez Agencję Nieruchomości Rolnych. Spółka planuje przystąpić 

do przetargu.  

Jakimowicz M. - Spółka za 2017 r. odnotowała stratę w wysokości 260.000 zł, koszty poniosła 

w wysokości 1.868.000 zł, a przychody w wysokości 1.618.000 zł.  

Spółka prowadzi trzy podstawowe działalności: dostawa wody, oczyszczanie ścieków oraz 

zarządzanie nieruchomościami. Wyniki na poszczególne działalności wyglądają następująco: 

- dostawa wody – strata w wysokości 5.000 zł; 

- oczyszczanie ścieków – strata w wysokości 101.000 zł. W taryfach ceny wody i ścieków to 

nic innego jak prognoza kosztów i przychodów z wyprzedzeniem jednego roku. W taryfie były 

zaplanowane dużo wyższe przychody z tytułu dostawy ścieków, a w rezultacie Spółka przyjęła 

o 20% mniej ścieków.  

- zarządzanie nieruchomościami – strata w wysokości 166.000 zł. Strata podyktowana jest tym, 

że do tej niedużej działalności jest przyporządkowana 1/3 ogólnych kosztów zarządu, przy 

stosunkowo niedużych przychodach.  

Poza wymienionymi wyżej działalnościami Spółka również wykonuje działalność pomocniczą, 

która generuje zysk w wysokości 21.000 zł. Na wynik ten składają się m.in. wykonywanie usług 

remontowo-budowlanych, dzierżawa nieruchomości i sprzętu oraz inne zlecenia.  

Spółka na koniec 2017 r. posiada aktywa trwałe w wysokości 10.424.941,90 zł. Rzeczowe 

aktywa trwałe w wysokości 10.422.660,07 zł, w tym środki trwałe 9.861.917,27 zł. Na 

powyższe składają się wartości oczyszczalni ścieków, stacji uzdatniania wody, hydrofornie, 

sieci wodociągowe i kanalizacyjne, pojazdy i inne mniejsze środki trwałe. Środki trwałe  

w budowie na koniec 2017 r. wynosiły 560.742,80 zł, natomiast nakłady inwestycyjne w 2017 

r. wynosiły 238 tys. zł. 

Zadłużenie odbiorców indywidualnych za wodę i ścieki na koniec 2017 r. wynosiły 258 tys. zł 

(w tym należności bieżące za miesiąc grudzień, których termin płatności to 14 styczeń - 156 

tys. zł). Środki pieniężne na koniec 2017 r. na rachunku bankowym i w kasie Spółka posiadała 

w wysokości 172 tys. zł.  

Kapitał podstawowy Spółki wynosił 7.398.000 zł, gdzie gmina Miłakowo w 2017 r. wniosła 

kwotę 527.000 zł, która została zarejestrowana na początku roku 2018. 

W kwocie 527.000 zł jest 360.000 zł na spłatę pożyczki z tytułu modernizacji oczyszczalni 

ścieków. 
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Aktualnie kapitał Spółki wynosi 7.925.000 zł 

Antochowski J. dodał, że spłata za oczyszczalnie ścieków zakończy się w czerwcu 2020 r. 

Jakimowicz M. dodał, że do spłaty zostało 896.000 zł. Natomiast jeżeli chodzi o płynność 

finansową Spółka nie ma zaległości.  

Antochowski J. – nie ma powodów do obawy o płynność Spółki. Starają się, aby nie 

dopuszczać do sytuacji, żeby pożyczać z zewnątrz środki na inwestycje. Nawet inwestycja 

modernizacji stacji uzdatniania wody, gdzie Spółka w 15% będzie ją finansować, będą starali 

się pokryć z bieżących wpływów finansowych.  

Jurczak D. zapytała na jakie stanowisko poszukiwany jest pracownik.  

Antochowski J. – poszukiwany jest pracownik fizyczny do prac na budowach. Jeżeli ktoś chce 

podjąć pracę, ma uprawnienia na koparkę i prawo jazdy kat. B jest mile widziany. Jak do tej 

pory zgłosiło się 10 kandydatów, ale z żadnym nie podjęto stosunku pracy.  

Kuszpit H. zapytał prezesa Spółki o zadłużenia lokali komunalnych, a mianowicie jakie 

zostaną podjęte działania wobec dłużników.  

Antochowski J. - są dwa zadłużenia, jedno zadłużenie jest wobec miasta 250 tys. zł za czynsz 

i drugie wykazane w bilansie na koniec roku. W rzeczywistości zadłużenie w Spółce za wodę 

i ścieki wynosi 104 tys. zł, ponieważ 150 tys. zł to wpłaty grudniowe,  które wpłynęły  

w miesiącu styczniu br. 

Ponadto Spółka wysyła do wszystkich dłużników pisma, ponaglenia oraz osobiście rozmawiają 

z dłużnikami. Wszyscy, którzy mają kłopoty finansowe, a zaczynają wpłacać należności na 

bieżąco, to pozostałe zaległości Spółka rozkłada im na raty możliwe do spłaty. Nikt nie jest 

zmuszany do natychmiastowego zwrotu. Takie zobowiązania mieszkańcy podpisują. Spółka 

później monitoruje ich wpłaty.  

Przewodniczący Rady zapytał czy są to spłaty dobrowolne czy również po egzekucjach.  

Antochowski J. - w tym roku była jedna eksmisja. U komornika są zgłoszone dwie sprawy, 

które są prowadzone na bieżąco i ściągają środki, ale jest to bardzo trudne.      

Przewodniczący Rady ze względu na brak kolejnych pytań, przeszedł do kolejnego punktu 

obrad. 

/Ogłoszono 10 min. przerwy./ 
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Ad. 8 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenie zgody na nabycie nieruchomości; 

Smoliński M. – propozycja nabycia dwóch nieruchomości gruntowych niezabudowanych tj. 

 działka Nr 377/1 o pow. 28 m2,  położona przy ul. T. Kościuszki w Miłakowie za kwotę  

700 zł. Nieruchomość nabywana jest w celu regulacji granic na ul. T. Kościuszki (teren 

zajęty pod część chodnika w ciągu ul. T. Kościuszki).  

 działka Nr 586/6 o pow. 507 m2, położona na Osiedlu Kolorowym w Miłakowie za kwotę 

14.900 zł. Nieruchomość nabywana jest w celu realizacji projektu rewitalizacji Osiedla 

Kolorowego.   

Jurczak D. zapytała o położenie działki Nr 586/6 na Osiedlu Kolorowym. 

Smoliński M. na podstawie mapy poglądowej wyjaśnił położenie działki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak kolejnych pytań, przeszedł do 

głosowania.  

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 9 – za, 1 - wstrzymujący radni podjęli uchwałę. 

 

b) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Polskiej Spółki 

Gazownictwa Sp. z o. o. Oddział Zakład Gazowniczy w Olsztynie; 

Smoliński M. – w związku z koniecznością przyłączenia istniejących budynków mieszkalnych 

przy ul. Topolowej do przyłącza gazowego zasilającego budynki w gaz wymagana jest uchwała 

rady gminy wyrażająca zgodę na wykonanie przecisku pod drogą gminną.  

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania.  

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 10 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

 

c) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz Polskiej Spółki 

Gazownictwa Sp. z o. o. Oddział Zakład Gazowniczy w Olsztynie; 

Smoliński M. – uzasadnienie jw., tylko dotyczy ul. Kilińskiego w Miłakowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania.  

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 10 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 
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d) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Wojewodą Warmińsko-

Mazurskim a Burmistrzem Miłakowa w sprawie powierzenia Gminie Miłakowo 

prowadzenia zadań zleconych z zakresu administracji rządowej, dotyczących obowiązku 

utrzymania grobów i cmentarzy wojennych; 

Smoliński M. – jak co roku wojewoda występuje z inicjatywą zawarcia z Gminą Miłakowo 

porozumienia w sprawie powierzenia Gminie obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy 

wojennych. Kwota dofinansowania na 2018 r. wynosi 1.000 zł.  

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania.  

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 10 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

 

e) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miłakowo na 2018 rok; 

Smoliński M. – gmina Miłakowo do 31 marca każdego roku musi w formie uchwały podjąć 

program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. 

Powyższy projekt programu stanowi załącznik do uchwały, który został przekazany do 

zaopiniowania Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii oraz zarządcom obwodów łowieckich, 

działających na obszarze Gminy Miłakowo.  

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania.  

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 10 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

 

f) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia i mieszkaniach chronionych, udzielających schronienia osobom tego 

pozbawionym, w tym osobom bezdomnym, które miały ostatnie zameldowanie na pobyt 

stały na terenie Gminy Miłakowo; 

Radca Prawny - powyższa uchwała została podjęta w styczniu br., ale niestety organ 

nadzorczy uchylił ją w części. Zdaniem nadzoru wojewody poszczególne ustalenia uchwały 

zostały wprowadzone zbyt szczegółowo, albowiem wprowadzanie powtórzeń regulacji 

ustawowej w aktach prawa miejscowego zaciera przejrzystość systemu prawnego. Podjęto więc 

decyzję, że zostanie podjęta nowa uchwała, która unieważni poprzednią uchwałę i uwzględni 

zarzuty nadzoru. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania.  

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 10 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 
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g) ustalenia czasu na realizację bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz 

określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych 

przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych; 

Sekretarz – w związku ze zmianą przepisów ustawy o finansowaniu zadań oświatowych,  

wprowadza się z dniem 1 stycznia 2018 r. zmiany w zakresie określenia opłat za korzystanie  

z wychowania przedszkolnego. Art. 52 ustawy mówi, że rada gminy określa wysokość opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów, objętych wychowaniem przedszkolnym do 

końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą sześć lat.  

Cytowana ustawa doprecyzowuje wiek dzieci, dla których gmina jest zobowiązana zapewnić 

bezpłatne nauczanie i w związku z tym wystąpiła konieczność podjęcia nowej uchwały. Stawka 

natomiast nie uległa zmianie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania.  

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 10 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

 

h) podziału gminy Miłakowo na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów 

oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym; 

Sekretarz – w związku z wejściem w życie nowej ustawy - Kodeks wyborczy oraz ustawy  

o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, 

funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych, rada gminy jest 

zobowiązana do dokonania podziału gminy na okręgi wyborcze w terminie 60 dni od dnia 

wejścia w życie ww. ustawy. Granice okręgów nie uległy zmianie. Kodeks wyborczy nakazuje, 

aby granicą okręgów była jednostka pomocnicza gminy, dlatego też zmieniło się nazewnictwo 

granic. 

Zgodnie z zapisami Kodeksu wyborczego w gminach do 20 tys. mieszkańców, liczba radnych 

wybieranych w jednym okręgu wynosi jeden mandat. Okręgi wyborcze są stałe,  

a wprowadzenie jakichkolwiek zmian musi być zgodne z zapisami ustawy. W uzasadnieniu do 

uchwały została dołączona obliczona norma przedstawicielska.  

Ponadto gmina Miłakowo otrzymała pozytywną opinię z Krajowego Biura Wyborczego, 

Delegatura w Elblągu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania.  

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 10 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 
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i) podziału Gminy Miłakowo na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, 

granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

Sekretarz – w związku ze zmianę przepisów ustawy – Kodeks wyborczy oraz ustawy o zmianie 

niektórych ustaw w celu zwiększenia udziału obywateli w procesie wybierania, 

funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych,  art. 13 ust. 1 ww. ustawy 

zobowiązuje radę gminy do podziału gminy na stałe obwody głosowania w terminie miesiąca 

od dnia podziału gminy na okręgi wyborcze. Nie ma przeciwwskazań, aby podjąć powyższą 

uchwałę w dniu dzisiejszym po uchwale w sprawie podziału gminy na okręgi wyborcze. 

Granice stałych obwodów głosowania nie uległy zmianie. Ponadto Dyrektor Delegatury 

Krajowego Biura Wyborcze w Elblągu nie wnosi uwag do przedstawionego projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania.  

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 10 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

 

j) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ostródzkiemu; 

Skarbnik – uchwała dotyczy udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 

powiatu ostródzkiego z przeznaczeniem na dofinansowanie remontu ulicy Daszyńskiego  

w Miłakowie. Kwota dotacji to 232.420 zł. Przed przekazaniem niniejszej dotacji oraz przed 

podpisaniem przez Burmistrza Miłakowa umowy ze Starostą Powiatu Ostródzkiego wymagana 

jest zgoda rady gminy w formie uchwały.   

Przewodniczący Rady poprosił o pytania. 

Jurczak D. – w uzasadnieniu do uchwały wskazani są partnerzy zobowiązujący się do 

dofinansowania inwestycji na ul. Daszyńskiego, ale zdaniem radnej nie zgadzają się środki 

powiatu, ponieważ w uchwale znajduje się zapis, że środki te wynoszą 1.607.255,66 zł, gdzie 

z informacji jakie posiada środki te wynoszą 697.258,66 zł, a pozostałe to środki województwa 

(909.997 zł) pochodzące z Programu Wieloletniego pn. Program rozwoju gminnej i powiatowej 

infrastruktury drogowej na lata 2016-2019. 

Poinformowała radę, że były to działania radnego powiatowego Pana Zbigniewa Zabłockiego, 

który o te środki u wojewody bardzo zabiegał. 

Zapytała dlaczego środki wojewody są przedstawiane w uchwale jako środki powiatu.   

Skarbnik - uzasadnienie sporządzone jest na podstawie umowy o partnerstwie, która została 

podpisana 13 września 2017 r. pomiędzy Burmistrzem Miłakowa a Starostą Powiatu 

Ostródzkiego.  

Środki jakie powiat pozyskał z zewnątrz na remont ul. Daszyńskiego stają się środkami 

powiatu, ponieważ całe zadanie jest realizowane przez nich, jak również powiat jest 
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właścicielem drogi. Zapisy o środkach w uzasadnieniu są ujęte ogólnie, podobnie jak  

w porozumieniu partnerskim. Gmina owszem wie o pozyskanych środkach przez powiat, ale 

nie wnika w to. Ponadto gmina musiała zapewnić powiat, że środki na remont ul. Daszyńskiego 

będą zabezpieczone w budżecie oraz zapewnić o uczestnictwie gminy w realizacji zadania, bo 

inaczej powiat nie wystąpiłby z wnioskiem.  

Jurczak D. – w dniu wczorajszym odbyła się sesja Rada Powiatu, gdzie były wyszczególnione 

środki powiatowe, wojewódzkie i gminy Miłakowo. Zapytała dlaczego nie ma spójności 

pomiędzy samorządem a powiatem. 

Skarbnik – po podjęciu powyższej uchwały zostanie podpisana umowa o udzieleniu dotacji ze 

strony gminy, a więc nic to nie zmieni. Cała wartość zadania jest określona. 

Jurczak D. uważa, że w uzasadnieniu podana jest wyraźnie szacunkowa wartość inwestycji, 

ale nikt nie wspomina o środkach pozyskanych z województwa. 

Przewodniczący Rady – wszystkie uchwały podejmowane przez radę gminy, które opierały 

się na dofinansowaniu są w taki sam sposób sporządzane. Gmina Miłakowo pozyskując środki 

z zewnątrz na wykonanie traktu pieszego czy górnego osiedla również w budżecie ujmowała 

jako środki gminy. Nikt wówczas z radnych nie mówił o wyszczególnieniu środków 

zewnętrznych. Zapytał czy jest to dla radnej zrozumiałe.   

Jurczak D. – Nie bardzo. 

Opoka Z. zapytał radnej Danuty Jurczak czy wymaga umieszczenia w uzasadnieniu zapisu, że 

środki od wojewody pozyskał radny Rady Powiatu Zbigniew Zabłocki. 

Dodał, że przygotowania do powyższej inwestycji trwały około 3 lat. 

Przewodniczący Rady przerwał dyskusję. 

Skarbnik – przy udzielaniu jakiejkolwiek pomocy finansowej z każdym samorządem, gmina 

kieruje się przepisami ustawy o finansach publicznych, gdzie w treści uchwały muszą się 

znaleźć tylko te zapisy, które narzuca ustawa. Uzasadnienie uchwały jest podobne do tych z lat 

ubiegłych, ponieważ gmina trzyma się wzoru.  

Przewodniczący Rady Miejskiej przeszedł do głosowania.  

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 10 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

 

k) udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko –

Mazurskiego; 

Skarbnik – pomoc finansowa dla samorządu województwa, czyli dla Urzędu 

Marszałkowskiego w formie dotacji w kwocie 1.080 zł na funkcjonowanie Biura Regionalnego 
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Województwa Warmińsko-Mazurskiego w 2018 r. w Brukseli. W uzasadnieniu określone są 

zadania jakimi zajmuje się ww. biuro. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania.  

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 10 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

 

l) dopuszczenia zapłaty podatków, opłat lokalnych i nieopodatkowanych należności 

budżetowych stanowiących dochody budżetu Gminy Miłakowo instrumentem 

płatniczym; 

Skarbnik – w kasie urzędu planowane jest zainstalowanie terminala płatniczego, aby 

mieszkańcy mogli dokonywać płatności kartą płatniczą. Zgodnie z ustawą - Ordynacja 

podatkowa, aby móc pobierać opłaty z tytułu podatków i opłat lokalnych, rada gminy musi 

podjąć decyzję czy wyrażają zgodę na dokonywanie takiej płatności pieniądzem 

elektronicznym. W latach wcześniejszych planowano wprowadzenie terminala do kasy urzędu, 

ale wówczas byłyby pobierane prowizje od mieszkańców uiszczających płatności. Obecnie 

Krajowa Izba Rozliczeniowa podjęła program, że do 2020 r. wpłaty będą pobierane bez 

prowizji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania.  

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 10 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

 

m) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2018-2034; 

Skarbnik Gminy Maśnik A. poinformowała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa ulega 

zmianie w 2018 r. w załączniku nr 1 w pozycjach dotyczących dochodów i wydatków, gdzie 

dochody ogółem (dochody bieżące) zmniejszają się w kwocie 311.717 zł, natomiast wydatki 

ogółem zmniejszają się w kwocie 330.809 zł z tego wydatki bieżące zmniejszają się w kwocie 

345.901 zł, a wydatki majątkowe zwiększają się w kwocie 15.095 zł.  

Ponadto deficyt zmniejsza się w kwocie 19.089 zł, a rozchody zwiększa się o 19.089 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania.  

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 10 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 

 

n) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2018 r.; 

Skarbnik Gminy Maśnik A. przedstawiła wszystkie zmiany w budżecie gminy, zgodnie  

z uzasadnieniem dołączonym do ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, przeszedł do głosowania.  

W wyniku głosowania stosunkiem głosów 10 – za, radni jednogłośnie podjęli uchwałę. 
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9. Interpelacje radnych; 

Przewodniczący Rady zapytał o interpelacje. 

Jurczak D. w imieniu radnego Powiatu Ostródzkiego Pana Zbigniewa Zabłockiego oraz 

radnych Rady Miejskiej ze Stowarzyszenia O. Wł. Włodyki złożyła interpelację w sprawie: 

1. przydzielenie mieszkania dla bezdomnego Pana Marka K. po Panu Ryszardzie K;   

2. ponowną analizę wniosku o ograniczenie prędkości do 40 km/h na ul. Kopernika,  

a także na obszarze miasta; 

3. ponowną analizę założenia barierek na ul. Warszawskiej; 

4. rozwiązanie problemu przejścia przez ulicę na skrzyżowaniu O. Wł. Włodyki, 

Konopnickiej i Kaszubskiej; 

5. powód obecnego stanu stadionu miejskiego; 

6. interwencje w sprawie naprawy drogi wojewódzkiej na trasie Miłakowo-Morąg. 

/Salę Narad opuściła radna Marta Gromek i Justyna Gołębiewska-Farys./ 

Jurczak D. złożyła interpelację w sprawie odwołania Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Miłakowie ze względu na brak działań zmierzających do 

prawidłowego realizowania zadań wynikających z ustawy o wychowaniu w trzeźwości  

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi.  

Przewodniczący Rady odczytał odpowiedź Burmistrza Miłakowa na interpelację złożoną na 

obradach XXXVIII sesji zwyczajnej w dniu 31 stycznia 2018 r. 

Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 

10. Zapytania, wolne wnioski; 

Przewodniczący Rady poprosił o pytania i wolne wnioski.  

Proć R. zapytał radnej Danuty Jurczak czy Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Miłakowie 

pomógł bezdomnemu w okresie zimy (kiedy dzieci na weekend opuszczają internat) w postaci 

posiłku czy kąpieli.  

Jurczak D. – ośrodek nie ma takich kompetencji o których radny wspomina. Oczywiście  

w sytuacjach trudnych i nagłych ośrodek służy pomocą, udostępniając pokój w internacie. 

Obecnie Pani Kierownik MOPS-u stara się o wynajem jednego z mieszkań w internacie dla 

podopiecznej. Dodała, że wszelkie pytania w powyższej sprawie należy kierować do Dyrektora 

ośrodka, ponieważ osobiście nie zarządza zasobami mieszkalnymi ośrodka.   

Atrachimowicz Z. zwrócił się z prośbą o ustawienie tabliczki przed wjazdem na Osiedle 

Kolorowe informującej o nowej nazwie osiedla. 
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W sprawie Pana Edwarda C. dodał, że osobiście razem z Ochotniczą Strażą Pożarną szukali 

Jego po terenie gminy. Dodatkowo kilka razy z o. Gwardianem pomagali Panu Edwardowi tj. 

kąpali, karmili i wymieniali odzież. 

Przewodniczący Rady - z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych złożył życzenia 

świąteczne. 

  

11. Zamknięcie obrad. 

Wobec braku kolejnych postulatów, Przewodniczący Rady zamknął obrady XXXIX sesji 

zwyczajnej Rady Miejskiej w Miłakowie o godz. 12.15.  

 

 

Protokołował:      Przewodniczył: 

             Inspektor ds. Obsługi Rady     Przewodniczący Rady Miejskiej 

        (-) Agnieszka Korkuć                  (-) Michał Boczulak 

 

 

 


